

Referat Bestyrelsesmøde Greveflex d. 13.04.22

Tilstede; Rikke (referent), Karen, Mette, Kisser og Sussi.

En opfølgning fra da vi mødtes i bestyrelsen d. 9. marts – Her havde vi primært fokus på at gennemgå/forberede budget til vores budgetmøde (tilstede her var bestyrelsen samt Ali og Niels) d. 16. marts.

Vi brugte herudover lidt tid på at tale om episoden d. 5. marts, hvor der gik hul på et vandværk i LH. Karen lagde en besked på facebook siden 'Greveflex infoside'. Dette var for at nå så mange beboere som muligt så hurtigt som muligt. Bestyrelsesformanden lægger ellers ikke informationer på siden og kommenterer ikke på opslag. Facebook siden anses ikke for at være en side med orienteringer fra bestyrelsen. Men på dagen blev det vurderet til at være den bedste løsning. Der er pt ikke et system hvor alle beboere kan informeres ved akutte opståede hændelser – specielt i weekender. Den eneste måde alle kan få besked er ved husomdelt brev. Ikke alle er på Facebook siden, ikke alle er på en 'mail liste' og der er muligvis også nogle som ikke tilgår Sydbo's hjemmeside. Vi må igen drøfte om der er andre bedre løsninger ift. ovenstående.

Vi bruger tiden i øjeblikket på at tilrette råderetten, inde og ude. Vi gennemgår også husorden og tilretter. Råderetten og husorden med de nye tilføjelser vil blive taget op på afdelingsmøde og stilles som forslag. I forbindelse med at bestyrelsen overtager udlejningen af fælleshusene, drøftes det hvordan det gøres nemt og hvordan og hvorledes man lejer et fælleshus, hvem skal kontaktes etc. Der er indkøbt telefon og oprettet nummer. Vi er ved at tilrette de sidste i forhold til kontrakt for udlejning, regler/retningslinjer mv.

Vi aftaler møde med rengøringsfirma inden næste bestyrelsesmøde d. 11. maj.